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Yrkande – Utredning om införande av 
efterhandsdebitering för tillsynsavgifter 
 

Förslag till beslut 
Miljö och Klimatnämnden: 

1. Förvaltningen får i uppdrag att utreda möjligheten att införa 
efterhandsdebitering av tillsynsavgifter inom ramen för kommunens 
tillsynsverksamhet. 
 

Yrkandet 

Göteborgs stad har ett ansvar att säkerställa att tillsynsavgifter är rättvisa, 
transparenta och anpassade efter den faktiska arbetsinsatsen som utförs 
av kommunen. Ett effektivt och företagstillvänt arbetssätt kan bidra till 
både ekonomisk tillväxt och förbättrad relation mellan kommunen och 
näringslivet. Genom att införa en modell där avgifter debiteras i efterhand 
för genomförda tillsynsinsatser säkerställs att företag endast betalar för 
tillsyn som faktiskt utförts, vilket stärker principen om avgiftskopplad 
motprestation. 

Liknande initiativ har visat sig framgångsrika i andra kommuner genom att 
skapa tydligare regler, förenklad ärendehantering och ett förbättrat 
företagsklimat. Göteborgs stad bör utreda hur denna modell kan 
implementeras i vår verksamhet, med hänsyn till lokala förutsättningar och 
behov. 

Ett sådant steg ligger i linje med stadens ambition att verka för ökad 
hållbarhet och rättvisa i avgiftssystemet samt att underlätta för näringslivet 
att bedriva och utveckla sin verksamhet i Göteborg. 
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